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润滑脂、润滑油、聚氨酯橡胶的生产过程的用能活动。
润滑脂产品单位产量综合能耗为：0.8538tce/T，该系列产品的生产工艺涵盖：基础油和高碱值磺酸钙-转化
-皂化-研磨-包装。
润滑油产品单位产量综合能耗为：0.2290tce/T，该系列产品的生产工艺涵盖：基础油-脱水-添加剂-过滤-
包装。
聚氨酯橡胶产品单位产量综合能耗为：0.2474tce/T，该系列产品的生产工艺涵盖：异氰酸酯和多元醇 
-加成反应-（蒸馏）-包装。
（基于2019年1~12月数据）
The energy management activities for the production of grease, lubricant and polyurethane rubber.
The comprehensive energy consumption per unit output of lubricating grease product is 0.8538tce/t. The
main production processes of grease products are base oil and high alkali calcium sulfonate, conversion,
saponification, grinding and packaging.
The comprehensive energy consumption per unit output of lubricating oil products is 0.2290tce/t. The
main production processes of lubricating oil products are base oil, dehydration, additives, filtration and
packaging.
The comprehensive energy consumption per unit output of polyurethane rubber products is 0.2474tce/t.
The main production processes of polyurethane rubber products are isocyanate and polyol, addition
reaction, (distillation), packaging.
Statistical period: January 1 to December 31, 2019
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